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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2023 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w godzinach 9:05 – 11:00 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 14 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Kierownik Gminnego Ośrodka Po-

mocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2031 

a) przedstawienie opinii RIO o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2031. 

2) uchwalenia budżetu gminy na rok 2024: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

b) odczytanie opinii RIO i komisji stałych Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

c) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

d) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

3) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok; 

4) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie 

Komarówka Podlaska; 

5) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028; 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świad-

czenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku 

lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028; 

7) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na 2024 rok; 

8) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

9) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 



2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Otworzyła XLIV Sesję Rady Gminy Ko-

marówka Podlaska, poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy Komarówka Podlaska jest zwo-

łana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Powitała 

zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 14 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Komarówka Podlaska był wyłożony do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do pro-

tokołu. Wzorem poprzedniej sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem przyjęcie 

protokołu, z poprzedniej sesji, bez odczytywania? 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nie głosował 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nie-

ruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. Cho-

dzi o Ośrodek Zdrowia w związku z nagłą śmiercią doktor Rudnickiej. Teraz najemcą będzie 

córka Katarzyna Rudnicka. Musimy zmienić uchwałę. Proponuję uchwały wstawić w podpunkcie 

10. Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Koma-

rówka Podlaska w trybie bezprzetargowym? 

 

głosowanie Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 
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9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieruchomości stan-
owiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym została przyjęta jednogłośnie 
do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem tak zmie-

nionego porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 
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4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

1)Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2031 

a) przedstawienie opinii RIO o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2031. 

 2) uchwalenia budżetu gminy na rok 2024: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

b) odczytanie opinii RIO i komisji stałych Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

c) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

d) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

3) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok; 

4) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opie-

kuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska; 

5) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028; 

6) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028; 
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7) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na 2024 rok; 

8) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

9) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

10)  zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. 

Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji ogłosi-

liśmy i rozstrzygnięto przetarg na odbiór i transport odpadów komunalnych z terenu Gminy,  za-

równo z posesji zamieszkałych, jak również z tych posesji niezamieszkałych. Dwie firmy złożyły 

oferty na tę usługę. Korzystniejszą ofertę złożyła firma PUK Międzyrzec Podlaski, postępowanie 

było ogłoszone na okres dwóch lat, 600 696 zł za te posesje zamieszkałe i 40 046 zł za posesje 

niezamieszkałe. Podpiszemy taką umowę i firma PUK w tym okresie dwuletnim będzie świadczyła 

nam usługę odbioru i transportu odpadów komunalnych. Złożyliśmy zapytanie ofertowe na obsługę 

naszego rachunku bankowego, te zapytania składaliśmy do dwóch banków, które u nas mają swoje 

oddziały, czyli Bank Spółdzielczy Międzyrzec i Bank Spółdzielczy Radzyń Podlaski, korzystniej-

szą ofertę złożył Bank Spółdzielczy w Radzyniu Podlaskim. Dzisiaj po sesji podpiszemy aneks do 

umowy, bo też w tym banku mamy obsługę rachunku w tym czasie, na okres 4 lat było zapytanie 

zrobione. Obsługa rachunków wszystkich jest bezpłatna, zadecydowało ooprocentowanie środków 

na rachunku i oprocentowanie kredytów, które też możemy mieć w rachunku. Zakończyliśmy bu-

dowę dróg gminnych w ramach Polskiego Ładu, już dzisiaj wpłynęły właśnie pieniądze ta duża 

kwota z Polskiego Ładu i też dzisiaj będzie dokonana zapłata za te drogi. Tak jak mówiłem, bodajże 

czy na komisji, czy na poprzedniej sesji, z uwagi na pogodę, która była trudna do budowy dróg, 

będziemy pewnie jeszcze w tym okresie gwarancyjnym wracać szczególnie do poboczy. Proszę to 

zgłaszać na bieżąco, jak  ktoś zauważy, że coś z poboczem się dzieje, to będziemy to zgłaszać do 

firmy i firma będzie poprawiała. Prowadziliśmy odśnieżanie i dróg gminnych i dróg powiatowych 

i chodników to w ramach tej zawartej umowy z Powiatem. Brałem udział w spotkania opłatkowych 

tutaj na terenie Gminy i poza Gminą. Prowadziłem bieżące sprawy, przyjmowałem interesantów. 

Dziękuję. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Szanowny Panie Wójcie, Szanowna 

Rado, od ostatniej sesji pełniłam dyżury, 5 grudnia podpisywałam uchwały, 13 grudnia podpisywa-

łam zaproszenia i uczestniczyłam 19 grudnia w posiedzeniu Komisji Wspólnej. Podpisywałam za-

proszenia, uchwały i pełniłam w piątki dyżury. Dziękuję. 

 

Ad. 3.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2031. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową, została 

ona złożona do Regionalnej Izby Obrachunkowej i na ręce Pani Przewodniczącej w dniu 13 listopada 

i otrzymaliśmy już opinię w sprawie tej prognozy z regionalnej, którą państwu teraz przedstawię. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Lublinie z dnia 20 listopada 2023 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej przedstawione 



8 

przez gminę Komarówka Podlaska na lata 2024-2031 wraz z uzasadnieniem. 

 

 

Skarbnik Gminy – Jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową, to przedstawia następująco: 

Planowany jest wynik budżetu, czyli deficyt w wysokości 3 176 540 zł, który zostanie pokryty wol-

nymi środkami w wysokości 1 176 540 zł oraz kredytem długoterminowym w wysokości 2 000 000 

zł. Zadłużenie Gminy na 31 grudnia 2023 wyniesie 4 572 699,07 zł. Natomiast na koniec roku 2024 

planowanej jest w wysokości 5 786 127,07 zł, w związku z planowanym kredytem na pokrycie de-

ficytu budżetu w wysokości 2 milionów. Po stronie rozchodów w roku 2024 będą środki na spłatę 

rat kredytów w wysokości 786 572 zł zgodnie z zawartymi umowami oraz pożyczka dla Stowarzy-

szenia Nadzieja i Przyszłość na realizację projektu ze środków Unii Europejskiej 100% dofinanso-

wania z Unii, będzie to przeznaczone na budowę miejsca rekreacji, na działce 967 

dla mieszkańców gminy, to jest na stadionie i kwota tej pożyczki 60 000 zł. Następnie w Wieloletniej 

Prognozie został rozpisany kredyt, czyli jego spłaty w następujących latach: w roku 2025 zaczniemy 

spłatę, będzie to kwota 100 000 zł plus odsetki, następnie 2026, 2027 i 2028 rok również po 100 000 

zł plus odsetki, w latach 2029 i 2030 po 500 000 zł plus odsetki, w 2031 roku 600 000 zł plus odsetki. 

Zostały również zaplanowane wydatki na spłatę odsetek od kredytów już zaciągniętych, jest to kwota 

200 000 zł. Jeżeli chodzi o wydatki dotacyjne, to też mamy zaplanowane, w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej jest to kwota 600 000 zł oraz dotacje dla parafii na terenie Gminy, oraz dotacja dla OSP 

w Derewicznie. Łączne wydatki majątkowe będą wynosiły 16 130 630,41 zł. Wydatki na wynagro-

dzenia zaplanowane są w wysokości 10 982 901 zł i są wyższe od roku 2023 z powodu podwyżek 

ustawowych, między innymi nauczycieli, podwyższenia najniższego wynagrodzenia oraz zaplano-

wanych odpraw emerytalnych i nagród jubileuszowych w jednostkach budżetowych. Jeżeli chodzi 

o przedsięwzięcia, to będą realizowane inwestycje z udziałem środków europejskich: pierwsza in-

westycja to budowa sieci wodociągowej Wiski Kolonia, Wólka Komarowska, Komarówka Podlaska 

i przebudowa przepompowni i stacji uzdatniania wody realizacja będzie w latach 2022-2024. Jest to 

wniosek złożony do instytucji dotującej, będzie tu dofinansowanie wysokości 100% do kwoty netto 

oraz drugie przedsięwzięcie modernizacja oczyszczalni ścieków w Komarówce Podlaskiej realizacja 

lata 2022-2024 i również tutaj jest 100% dofinansowania do kwoty netto. Inwestycje bez udziału 

środków europejskich, czyli dalsza budowa sieci wodociągowej w miejscowościach Przegaliny 

Duże, Przegaliny Małe, Brzeziny, Kolembrody, Żelizna w ramach Polskiego Ładu na rok 2024 pla-

nujemy kwotę w wysokości 4 771 268 zł I realizacja tej inwestycji jest w latach 2021-2025, łączne 

nakłady w tym okresie to 10 507 926,41 zł. Następna inwestycja, która się znalazła w przedsięwzię-

ciach to przebudowa drogi gminnej Brzeziny, Przegaliny Małe, grunty Gminy Wohyń od kilometra 

25 do kilometra 3 plus 167, łączne nakłady na tę inwestycję 1 588 271 zł, jest wykonana w roku 

2023 dokumentacja na tę drogę. Następna inwestycja budowa Przedszkola Samorządowego w Ko-

marówce Podlaskiej, są to środki z Polskiego Ładu, łączne nakłady 6 900 000 zł, dofinansowanie to 

85% z Polskiego Ładu, w roku 2024 planujemy 100 000 zł na wykonanie dokumentacji tejże bu-

dowy. Następnie wykonanie docieplenia, to są środki z funduszu sołeckiego, które się znalazły wła-

śnie w przedsięwzięciach, ponieważ część inwestycji była wykonywana w roku 2023, łączne na-

kłady 40 000 zł, wykonanie docieplenia, czyli to jest elewacja budynku OSP w Derewicznie. Na-

stępne przedsięwzięcie budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Przegaliny Małe limit na rok 

2024 do 114000 zł łączne nakłady 127 714 zł, bo tutaj była wykonana już wykonana dokumentacja 

na to przedsięwzięcie. I następne modernizacja świetlicy wiejskiej w Wiskach realizacja również 

lata 2023-2024 limit w roku 2024 182 000 zł łączne nakłady 252 000 zł. Przedsięwzięcie w zakresie 

wydatków bieżących z udziałem środków europejskich, tutaj będziemy realizować taki projekt 

unijny Elektroniczne usługi publiczne i dostęp do informacji przestrzennej dla mieszkańców subre-

gionu bielskiego województwa lubelskiego, to kilka gmin w tym uczestniczy, limit na rok 2024 32 

892 zł łączne nakłady 1 159 376 złotych, wniosek jest złożony do instytucji dotującej i tutaj już też 

uzyskaliśmy dofinansowanie, więc to będzie realizowane. Przedsięwzięcia w zakresie wydatków 

bieżących bez udziału środków europejskich to dalszy etap zmian Planu zagospodarowania prze-

strzennego dla gminy Komarówka Podlaska, limit roku 2024 66 000 zł, zadanie jest realizowane w 
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latach 2021-2024. To by były wszystkie informacje na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie  Wieloletniej Prognozy Finansowej? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za uchwaleniem Wie-

loletniej Prognozy Finansowej. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
1 7.14 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie Wie-

loletniej Prognozy Finansowej została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym 

się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego do 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2024. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, to już Pani Skarbnik w ramach omawiania 

wieloletniej prognozy nadmieniła sporo rzeczy, które znalazły się w budżecie Gminy na rok 2023, 

ten budżet jako plan dochodów i wydatków, on opiewa po stronie dochodów na kwotę 33 536 587 

zł, z tego dochody bieżące to jest 20 milionów, dochody majątkowe 11 milionów i mamy wydatki 

zaplanowane na łączną kwotę 36 713 000 zł w tym bieżące wydatki 20 582 000 zł i majątkowe 16 

130 000 zł, z końcówkami. Jest tak, jak to też wybrzmiało w wieloletniej prognozie zaplanowanej 

deficyt 3 176 000 zł planowany do pokrycia z nadwyżki budżetowej oraz z kredytu, tego kredytu, 

który też Pani Skarbnik omówiła. Mamy dwie rezerwy zaplanowane, jedna rezerwa ogólna, my ją 

tak nazywamy ogólnie rezerwa wójta 171 000 zł i rezerwa na zarządzanie kryzysowe 55 000 zł. 

Inwestycje, które są zaplanowane na rok 2024 to: 

1. Dokończenie budowy sieci wodociągowej, która jest rozpoczęta w tym roku, czyli w ramach 

Polskiego Ładu ten tak zwany duży wodociąg. 

2. Mamy zaplanowaną budowę drogi gminnej w Przegalinach Dużych ta droga ona tutaj jest w 

wykazie inwestycji, ale akurat ta droga jest już wykonana w tym roku. My zrobimy zebranie wiej-

skie w Przegalinach i tam częściowo były środki z funduszu sołeckiego, przeznaczymy na inne 

zadanie, o których zadecydują mieszkańcy. 

3. Zakup wiaty przystankowej w Worońcu, tam też były takie wnioski, żeby dzieci, które dojeżdżają 

miały możliwość oczekiwania na autobus pod zadaszeniem. 

4. Budowa placu zabaw w Wólce Komorowskiej to są środki funduszu sołeckiego. 

5. Zakup działki w Przegalinych Dużych i rozbudowa remizy w Przegalinach Dużych. Tutaj kon-

kretyzujemy już te sprawy, formalności związane z zakupem działki, ale rozbudowa nie będzie na 

tej zakupionej działce, tylko będzie na istniejącej działce, która już jest. Takie szczegóły dopinamy, 

są częste spotkania z Ochotniczą Strażą właśnie w Przegalinach, żeby już uzgodnić te szczegóły. 

6. Elewacja na remizie OSP w Derewicznie tam też w tym roku było zrobione docieplenie, trzeba 

dokończyć tę elewację. 

7. Modernizacja dachu w Komarówce środki z funduszu sołeckiego. 

8. Zakup samochodu do OSP Derewiczna. Tu mamy 150 tysięcy. Chodzi o średni samochód oczy-

wiście używany, bo za te pieniądze nowego to jest jakiś bardzo mały procent. Już strażacy się za 

tym rozglądali. Myślę, że po Nowym Roku też sprecyzujemy i taki samochód będzie kupiony. 
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9. Spora inwestycja modernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Komarówce to w ramach też 

środków z Polskiego Ładu teraz wykonujemy dokumentację przedmiarową, żebyśmy mogli jak 

najprędzej ogłosić przetarg i w okresie wakacyjnym wykonać ten niezbędny remont, który jest na-

prawdę bardzo konieczny. 

10. O Przedszkolu Pani Skarbnik mówiła, w roku 2024 chcemy wykonać dokumentację projektową, 

sama budowa Przedszkola byłaby przesunięta na rok 2025 i wtedy byłoby już to przeniesienie 

przedszkola i opuszczenie budynku zajmowanego przez Liceum Ogólnokształcące. 

11. Projekt w ramach PROW-u wodno-kanalizacyjny czyli rozbudowa dalsza sieci wodociągowej. 

Tutaj mówimy o tym, żeby połączyć się od Wólki do Wisek i tutaj zbudować w ulicy Lubelskiej 

również sieć wodociągową, tym samym sposobem odciąć się od ujęcia wody w Rudnie i dostarczać 

wodę do naszych mieszkańców z komarowskiego ujęcia. 

12. Duża modernizacja naszej gminnej oczyszczalni i rozbudowa też ujęcia wody, bo tak jak mówię, 

odotniemy się od Rudna, to potrzeba też zmodernizować ujęcie wody. 

13. Budowa oświetlenia w Przegalinach Małych, też tak jak było powiedziane część z funduszu 

sołeckiego i będzie to realizowane. 

14. Większa inwestycja to modernizacja oświetlenia na terenie całej naszej gminy tutaj środki otrzy-

mane w ramach też Polskiego Ładu. Chcemy wymienić i zmodernizować, bo może nie tylko wy-

mienić, co zmodernizować to oświetlenie, żeby było energooszczędne. Może wtedy podejmiemy 

decyzję, żeby też ono było włączone w godzinach oże jeszcze dłuższych niż teraz. 

15. Budowa ogrodzenia świetlicy w Worońcu - fundusz sołecki. 

16. Modernizacja świetlicy wiejskiej w Wiskach, też przedmiar mam wykonany, będziemy ogła-

szać postępowanie przetargowe, bo jest to kwota znacznie przekraczająca kwotę wolną od prze-

targu. 

17. modernizacja świetlicy w Walinnie, dalsza modernizacja Derewiczna i modernizacja świetlicy 

wiejskiej w Żeliźnie. Środki na te modernizacje, które były przeznaczane w ramach funduszu so-

łeckiego. 

Dotacje, jakie chcemy udzielać: 

1. Dotacje do Ochotniczych Straży Pożarnych to tutaj Wólka Komorowska 5 000 zł jest to general-

nie związane z utrzymaniem lekkiego samochodu, bo samochód jest własnością Ochotniczej Straży 

Pożarnej, żeby go utrzymać to paliwo, przeglądy, ubezpieczenie musimy dać dotacje. Dotacja też 

pójdzie do Ochotniczej Straży Pożarnej w Kolembrodach na zakup lekkiego samochodu, to oczy-

wiście, jeżeli uzyskamy dofinansowanie zewnętrzne, bo wtedy będziemy to kupować, bez tego do-

finansowania zewnętrznego za 100 000 zł na pewno nowego samochodu nie kupimy, co do tego 

nie ma dwóch zdań. 

2. Szkoła Świętego Tomasza z Akwinu Brzozowy Kąt to, co otrzymujemy, to przekazujemy, do tej 

szkoły. 

3. Dotacje dla Świetlicy prowadzonej przez Stowarzyszenie też są uwzględnione. 

4.  Duże, stosunkowo duże dotacje są zaplanowane dla trzech parafii w ramach Polskiego Ładu 

Zabytki to, o czym już wielokrotnie mówiliśmy: Parafia Kolembrody, Parafia Przegaliny Duże i 

Parafia Komarówka Podlaska jak już wykonamy dokumentację to postępowanie przetargowe ogło-

simy wtedy te dotacje będziemy przekazywali. z tych większych dotacji 

5. Z tych większych dotacji mamy Powiat Radzyński na Warsztat Terapii Zajęciowej 

6. Powiat Radzyński dotacja do budowy dróg powiatowych. Tutaj chodzi o ulicę Wojska Polskiego, 

o której mówiłem, już jest po przetargu, umowa jest podpisana. Chodzi o budowę chodnika w miej-

scowości Derewiczna i o budowę dróg w Przegalinach Dużych i Wiskowska, przepraszam Wiskow-

ska na pewno i budowę dróg Przegaliny Dużej - Żelizna - Kolebrody ta kwota jest tak zaznaczona, 

jak nam wynikało z kwot kosztorysowych, natomiast jeszcze jest nieogłoszony, nierozstrzygnięty 

przetarg na budowę Przegalin Dużych i Żelizna - Kolebrody to jest duże zadanie, więc tutaj być 

może będzie konieczność podniesienia nawet tej kwoty. Myślę, że raczej nie obniżenia, ale o tym 

już będziemy w trakcie roku informowali. No i do Powiatu na funkcjonowanie Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kolembrodach 97 000 zł. 

8. Dotacje do instytucji kultury: Gminne Centrum Kultury 400 000 zł i Biblioteka 120 000 zł. 
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Tych dotacji jest dużo, tak jak widzicie Państwo, ale i inwestycji też planowanych i wspólnych z 

powiatem jest bardzo dużo, bardzo duże są to inwestycje te w ramach Polskiego Ładu tutaj z para-

fiami naszymi, to spowodowało, że dotacji udzielamy dużo. 

Zabezpieczone środki, tak jak też częściowo było to powiedziane, na utrzymanie jednostek tutaj 

Urzędu Gminy, Przedszkola, Szkoły Podstawowej, Liceum Ogólnokształcącego, które, tak jak wie-

cie Państwo, ono się nam wygasza samoczynnie, ale chcemy dokończyć. Daliśmy gwarancję ucz-

niom, którzy u nas zaczynali naukę, że będą mogli zakończyć tę naukę i trzeba tę szkołę do końca 

prowadzić. Tak jak powiedziałem Warsztat Terapii Zajęciowej, Gminne Centrum Kultury i Biblio-

teka Publiczna, Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej również jest zaplanowany w budżecie i utrzy-

manie i te wszystkie zadania. No i oczywiście 10 jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej, które też 

utrzymujemy i wspomagamy. Częściowo o tych większych sprawach mówiłem, o tych mniejszych 

to już są takie bardziej bieżące sprawy. Z tych większych to jest rozbudowa remizy w Przegalinach 

Dużych. Myślę, że jednym rokiem też tego nie zamkniemy, tylko będzie to zadanie przynajmniej 

dwu dwuletnie, nawet to widać po kwotach, jakie są przeznaczone w budżecie, że raczej tego nie 

wykonamy. Ten zaplanowany kredyt, to oczywiście on jest planowany, tutaj tak jak rozmawiałem 

i rozmawiam cały czas z Panią Skarbnik, to będziemy się starali w trakcie roku, że może akurat nie 

będzie on wykorzystywany albo w mniejszej kwocie będzie wykorzystany. Wiele rzeczy zależy też 

od postępowań przetargowych i od innych dotacji, które też do nas mogą spłynąć. To tak może w 

takim zarysie. Jakieś pytania to proszę bardzo, postaramy się tutaj odpowiedzieć. To omawiane 

było, wszyscy Radni byli obecni na omawianiu budżetu, natomiast Państwo Sołtysi, jeżeli jakieś 

mają pytania, to też proszę. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie budżetu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie z dnia 20 listopada 2023 r. w sprawie zaopiniowania przedłożonego przez Wójta Gminy 

Komarówka Podlaska projektu uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Stałych 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o odczytanie projektu uchwały 

budżetowej. 

 

Skarbnik Gminy – Odczytała projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
1 7.14 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie uch-

wały budżetowej na 2024 rok została przyjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-

mów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

Sekretarz Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, jeżeli chodzi o Gminny program profi-

laktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałań narkomanii, obowiązek 
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podjęcia takiego programu wynika po pierwsze z artykułu 4 z jedynką ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi z artykułu 10 ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Natomiast ustawa o zdrowiu publicznym połączyła te dwa programy w jeden i już może dwóch lat 

mamy 1 Gminy program profilaktyki i rozwiązywanie problemów alkoholowych oraz przeciwdzia-

łania narkomanii w tym przypadku mamy na rok 2024. Na realizację tego Programu Mamy prze-

znaczoną kwotę 80 000 zł, które pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz z opłat za korzystanie z zezwolenia na sprzedaż tych napojów alkoholowych 

poniżej 300 ml, także dwa razy do roku też otrzymujemy taką kwotę. W tym przypadku na rok 

2024, jak Państwo słyszeliście, mamy przewidzianą kwotę 20 000 zł, natomiast z zezwoleń 60 000 

zł łącznie 80 000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie tego Programu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Prze-

ciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciw-

działania Narkomanii na 2024 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

sąsiedzkie, usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Do zadań 

własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy organizowanie i świadczenie usług opiekuń-

czych w tym specjalistycznych usług opiekuńczych. Zgodnie z Ustawą o pomocy społecznej Rada 

Gminy określa w drodze uchwały te wszystkie warunki. Aktualnie obowiązuje uchwała Rady 

Gminy z dnia 18 czerwca 2009 roku, która częściowo powyższe warunki reguluje, jednak jest ona 

nieaktualna. Wprowadzenie nowej uchwały uzasadnione jest także wprowadzeniem nowej formy 

pomocy. Przyznano gminom możliwość organizowania usług opiekuńczych w formie usług są-

siedzkich. W przypadku organizowania usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich Rada 

Gminy w uchwale również powinna uregulować zakres spraw taki sam jak w przypadku usług opie-

kuńczych. Biorąc pod uwagę wprowadzone przez ustawodawcę nowe możliwości, dla przejrzysto-

ści zadań realizowanych przez gminę niezbędne jest podjęcie nowej, jednolitej uchwały dotyczącej 

pomocy w formie usług opiekuńczych, usług sąsiedzkich i specjalistycznych usług opiekuńczych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

sąsiedzkie, usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specja-

listycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie 

Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 
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5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie szcze-

gółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie, usługi opiekuńcze i specja-

listyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie ustanowienia Wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028. 
 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Z dniem 1 stycz-

nia 2024 roku wychodzi w życie uchwała Rady Ministrów w sprawie ustanowienia Wieloletniego 

rządowego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Nowy program 

przewiduje między innymi udzielenie pomocy w formie posiłków w szczególnie uzasadnionych w 

przypadkach uczniowie lub dziecku, które wyraża chęć zjedzenia posiłku a dyrektor szkoły lub 

przedszkola poinformuje o tym ośrodek pomocy społecznej. Udzielenie pomocy nie wymaga wów-

czas wydania decyzji administracyjnej i ustalenia sytuacji rodziny w drodze rodzinnego wywiadu 

środowiskowego, warunkiem przyznania pomocy w powyższym zakresie jest przyjęcie przez 

gminę programu osłonowego, w oparciu o przepisy ustawy o pomocy społecznej. Aby móc skorzy-

stać z takiej możliwości niezbędne jest sprowadzenie programu, który zawiera następujące ele-

menty: podstawę prawną programu, cel programu, oceny sytuacji warunkującej realizację pro-

gramu, podmioty realizujące program, zakres podmiotowy i przedmiotowy programu, finansowanie 

programu oraz monitoring programów w formie sprawozdań. 

 

Godz. 1006 - Radny Pan Tadeusz Magier nieobecny. Liczba obecnych radnych 13. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Godz. 1018- Radny Pan Tadeusz Magier obecny. Liczba obecnych radnych 14. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 
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10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

nowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. zo-

stała przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym pro-

gramem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Podjęcie 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

Wieloletniego rządowego programu posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028 uzasadnione jest 

wejściem w życie, już wspomnianej, uchwały Rady Ministrów w sprawie wprowadzenia tego Rzą-

dowego programu. Program zakłada podwyższenie kryterium dochodowego do 200% kryteriów 

dochodowych określonych w artykule 8 ustawy o pomocy społecznej. Podwyższenie tych kryteriów 

leży w kompetencji rady gminy. Dodatkowo postanawia się o odstąpieniu od żądania zwrotu wy-

datków od osób objętych tym Programem posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie pod-

wyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z po-

mocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu wy-

datków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produk-

tów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 

zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego 
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w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyzn-

ania świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świ-

adczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 
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15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie pod-

wyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z po-

mocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu wy-

datków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci produk-

tów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na 2024 

rok. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Plan pracy Państwo mają. Czy mają Pań-

stwo pytania, uwagi? Plam pracy jest otwarty i w każdej chwili może ulec zmianie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Godz. 1027 - Radni Pan Tomasz Klimiuk i Pan Tomasz Weremczuk nieobecni. Liczba obecnych 

radnych 12. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska Gminy – odczytała projekt uchwały w spra-

wie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na 2024 rok. 
 

Godz. 1033 - Radni Pan Tomasz Klimiuk i Pan Tomasz Weremczuk nieobecni. Liczba obecnych 

radnych 14. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na rok 2024. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych 

Komisji na rok 2024. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej: Jeżeli chodzi o zmianę 

wieloletniej prognozy finansowej na 2023 rok, to tutaj są niewielkie zmiany. Dostosowujemy ją do 

uchwały budżetowej i wprowadzamy dochody w kwocie 44 137,66 zł, są to środki własne, które 

wpłynęły w wysokości 33 755 zł z rezerwy subwencji oświatowej na odprawy nauczycieli zwalnia-

nych w trybie artykułu 20 ustawy Karta Nauczyciela. Chodzi tutaj o nauczycieli, którzy już po prostu 

nie mieli godzin, nie mieli etatu i zostali zwolnieni z odprawą sześciomiesięczną i tu dostaliśmy 

zwrot środków za to. Wprowadzamy jeszcze środki z Funduszu Pracy w kwocie 10 382,66 zł na 

dofinansowanie do kosztów wynagrodzeń asystenta rodziny. I to byłyby wszystkie zmiany istotne. 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w objaśnieniu do uchwały Nr 

XLIV/338/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 28 grudnia 2023. 
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Objaśnienie do uchwały XLIV/338/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 28 grudnia 2023 sta-

nowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w uzasadnieniu do uchwały nr 

XLIV/339/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Uzasadnienie do uchwały XLIV/339/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 28 grudnia 2023 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian Nieobecny podczas głosowania 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetar-

gowym. Tak jak mówiłam, na poprzedniej sesji, podejmowaliśmy uchwałę w sprawie najmu 

Ośrodka, ale w związku z nagłym odejściem Pani Doktor Rudnickiej, tutaj po prostu w miejsce Pani 

Doktor Rudnickiej będzie Pani Katarzyna Rudnicka. Myślę, że to jest prawdopodobnie córka Pani 

Doktor. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania do tej 

uchwały? Zmieni się tylko osoba. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przerwa w obradach godz: 1048-1054 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetar-

gowym. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska 

w trybie bezprzetargowym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 grudnia 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 
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4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej uch-

wałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i 

informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kiedy nie ma wolnych wniosków, to tak 

gwoli sprostowania, bo tak Państwo, jak to się mówi, nie będę mówić brzydko: czepiacie się, no ale 

tak pilnujecie szczegółowych. Odnośnie nawet tej opinii Regionalnej Izby i Komisji Stałych to jed-

nocześnie nie mogę zapytać tu i tu i się nie można rozdwoić. Ale tak się Państwo czepialiście  tamtej 

Sesji, że nie pytałam o opinię Komisji. Niestety pytałam. Jeżeli chcą Państwo odsłuchać, to proszę, 

jest nagrane. To znakiem tym, że trochę Państwo nie słuchali. Przyznaję do błędów, że czasami, ale 

to można odsłuchać, była pytana wtedy opinia Komisji. Przepraszam, chcieliście wmówić mi, że nie 

pytałam, kiedy nie pytam, to nie pytam, ale byłam pewna, że pytałam. 

 

Radny Pan Tomasz Klimiuk – Pan Wójt wspomniał wcześniej, że została zakończona budowa dróg 

gminnych. Chciałbym Panie Wójcie podziękować w imieniu mieszkańców Sołectwo Komorówka 

oraz swoim za wykonanie dróg na terenie sołectwa Komarówka Podlaska, Panu Wójtowi, Radzie 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy, którzy tam się przyczynili do dokumentacji, może jakieś 

innych dokumentów. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ja mam takie pytanie. Spółka Południowej 

Podlasie, czy ja mogłabym wiedzieć kto jest w zarządzie tej spółki? Albo w radzie nadzorczej? 

 

Wójt Gminy – W zarządzie, z tego wiem, zarząd jest jednoosobowy i prezesem zarządu jest Pan 

Dariusz Litwiniuk. A w radzie nadzorczej, to tak nie znam wszystkich, żeby z głowy wymienić. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jesteśmy w spółce i nie wiemy, kto jest w 

radzie nadzorczej? 

 

Wójt Gminy – Wiem, tylko z głowy nie wymienię wszystkich imion i nazwisk. Teraz nie jestem w 

stanie wymienić. Bo to jest informacja do uzyskania w zasadzie, pewnie na telefon. 

Natomiast nie jestem w stanie teraz wymienić wszystkich. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie pamięta Pan Wójt żadnego? 

 

Wójt Gminy – Niektórych pamiętam, ale musiałbym wszystkich wymienić, żeby to miało jakiś 

obraz, kto kogo reprezentuje. Bo tam Krajowy Fundusz Nieruchomości jest największym udziałow-

cem i potem my, jako samorządy, jako gminy. I każdy ma tam, że tak powiem, przedstawiciela. 

Ale to przedstawię, jak zakończymy, zadzwonię. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie, to na następnej sesji. 

 

Wójt Gminy – Albo na następnej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 

XLIV Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. Życząc Szczęśliwego Nowego Roku wszyst-

kim Radnym. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 23 stycznia 2024 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 28 grudnia 2023 r. 

 

Uchwała Nr XLIV/331/2023 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XLIV/332/2023 w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Uchwała Nr XLIV/333/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

Uchwała Nr XLIV/334/2023 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
sąsiedzkie, usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowi-
tego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania w Gminie Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XLIV/335/2023 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w 
szkole  i w domu” na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr XLIV/336/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przy-
znania świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielone w formie posiłku lub świadczenia rze-
czowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Po-
siłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr XLIV/337/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na rok 2024. 

Uchwała Nr XLIV/338/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XLIV/339/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Uchwała Nr XLIV/340/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie 
bezprzetargowym. 
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